

Ningbo Enterprises Shine at 2024 World Internet Conference Wuzhen Summit

Striving towards a modern coastal metropolis
建设现代化滨海大都市

The 2024 World Internet Conference Wuzhen Summit commenced in Wuzhen, east China's Zhejiang Province, on Nov 19. Celebrating its 11th anniversary, the summit continues to serve as a powerful hub for innovation, advancing digital technologies such as big data, 5G, and artificial intelligence.

11月19日,2024年世界互联网大会乌镇峰会在浙江桐乡乌镇拉开帷幕。今年是乌镇峰会举办的第十一个年头。在乌镇峰会“强力磁场”的作用下,大数据、5G、人工智能等数字技术创新应用不断迭代升级。

Eleven Ningbo-based businesses - including Bluetron, Smartxtruck, Aerocket Intelligent, Green Ideal, DTCT, and BLUEOCEAN - joined forces to showcase their advancements in fields such as digital transformation, AI, and data center solutions. The Zhejiang Humanoid Robot Innovation Center and Zeekr were also invited to exhibit their innovations.

在这个展示中国与世界互联互通的重要窗口,蓝卓数字科技、智加科技、浙江航工、绿色理想、德塔森特、兰洋科技等11家宁波企业组团参展,涵盖数字化转型、人工智能产业发展以及数据中心赋能等领域。此外,浙江人形机器人创新中心、极氪等也受邀参展。

"This is our debut at Wuzhen Summit, and we're showcasing our latest iteration of immersion liquid cooling mainframes," said Song Rui, a representative from BLUEOCEAN. These systems enhance hardware longevity by optimizing operational temperatures and incorporating AI features for intuitive interactions like voice commands and gesture-activated controls.

"这是我们第一次参加乌镇峰会,此次我们带来的是迭代更新后的浸入式液冷主机。"兰洋科技相关负责人宋瑞说,浸入式液冷主机能进一步降低腔内液体温度,将电脑的主要器件置于最佳工作温度当中,延长硬件的使用寿命。不仅如此,该浸入式液冷主机还添加了人工智能模块。只要挥一挥手,就



The booth of SHUYILINK at Wuzhen Summit.

能实现开关机,和主机对话,还能实现播放音乐,开启视频等功能。

Also making its debut at the event, LDARTEC Technology is showcasing its innovative application of artificial intelligence (AI) in urban and transportation infrastructure. By equipping bridges and other structures with AI-powered monitoring systems, the company can detect deformations under heavy loads, issuing real-time alerts when potential risks are identified. This critical data will enhance road safety and support emergency management efforts.

同样,首次参展的还有朗达科技。他们运用人工智能(AI)技术,为城市建筑和交通基础设施装上“眼睛”,能识别桥梁等建筑物在承重后的形变情况,一旦发现其“不堪重负”,就会实时发送预警,为道路安全、应急管理提供“数智”参考。

"Ningbo is our home base. We have already applied our products and technology to nearly 60 bridges in Beilun District and the Ningbo National Hi-Tech Industrial Development Zone, including the Daqi Port Access Ramp Bridge," said Zhao Zhen, Product Director at LDARTEC Technology. "Our tunnel load regulation system has been recognized as a pioneer-

ing achievement in China, filling a technological gap both domestically and internationally. We've come to Wuzhen to step out from behind the scenes and boost our company's visibility."

"宁波是我们的大本营。我们已将产品和技术应用于宁波北仑和高新近60座桥梁,如大碶疏港匝道桥等。同时,我们的隧道荷载调节系统,已被认定为国内首台(套)产品,填补了国内外的技术空白。"朗达科技产品总监赵镇说,此次来乌镇就是想让企业从幕后走向台前,进一步提升企业的知名度。

As Zhao noted, the Summit not only provides a crucial platform for demonstrating China's global connectivity but also serves as an international investment hub, strategically located near Ningbo.

诚如赵镇所言,世界互联网大会乌镇峰会不仅是展示中国与世界互联互通的重要窗口,也是办在“家门口”的国际招商平台。

At the summit, SHUYILINK, an emerging star in industrial internet, has also seized the opportunity to showcase its capabilities and seek new partnerships.

作为近年来在工业互联网领域异军突起的“新秀”,数益工联也将此次乌镇峰会作为展示自我,拓展合作机

会的重要渠道。

He Shenghua, founder and CEO of SHUYILINK introduced that the company has enabled end-to-end digital management of production and operations by connecting all equipment to the network and leveraging real-time data, paving the way for fully digitalized and interconnected factories.

在数益工联创始人兼CEO何盛华看来,数益工联已通过将设备全部联网,在联网数据的实时驱动下,实现整个生产运营的数字化管控。打造实时互联的全数字化工厂,未来的市场很大。

He emphasized that one of the main objectives in attending the Wuzhen Summit is to better exhibit the company's strengths and explore more collaboration opportunities. To this end, SHUYILINK also competed in the finals of the "Straight to Wuzhen" Global Internet Competition, demonstrating the robust capabilities of "Intelligent Manufacturing in Ningbo" to the world.

何盛华说,此次参加乌镇峰会的目的之一,就是要更好地展示自我,寻求更多合作机会。为此,数益工联今年还参加了“直通乌镇”全球互联网大赛工业互联网赛道总决赛,通过大赛进一步向世界展示“宁波智造”的强劲实力。

In addition to the 11 participating companies from Ningbo, a dedicated Ningbo-Jiaxing Digital Economy Industry Forum has been hosted at the Summit. This forum aims to explore opportunities for intercity collaboration in driving the high-quality development of the digital economy.

除了11家甬企参展外,宁波还在乌镇峰会期间,举行甬嘉数字经济产业专题对接会,探讨甬嘉两地携手推进数字经济高质量发展的可能性。

Journalists: Yin Cong, Yan Jin
Translator: Pan Wenjie
Proofreaders: Fan Naxi, Li Jinyu,
Jason Mowbray

分类信息 【刊登热线】
56118885
56118880

办理地址 海曙区: 碶南街62号(都市仁和中心)20楼2011室
鄞州区: 宁东路901号宁波报业传媒大厦一楼

独栋商业整体招商

启运路291号(临地铁藕池站)二至五层整体招商,面积约为3620㎡,经营范围不限。现通过宁波国际招标有限公司公开招标,欢迎有识之士前来探勘咨询。

联系电话: 18057491762 刘先生
13566016241 黄女士

厂房出租

厂房招租200平方米,一楼地理位置优越,交通方便,水电齐全,有意者,价格面议。地址位于:宁波市江北区甬江工业园区兴甬路123-1号

联系人:林小姐
联系电话:13626848119

法律服务

●继承、房产、经济纠纷 87295238

声明公告

●象山昆峰模具厂(个体工商户)遗失公章、财务章、法人章(施学峰)各一枚,声明作废

余姚大隐 福寿墓园

民政部门批准的正规墓园,位于大隐镇交通便捷环境优美,南面靠近玉佛寺边上入口、东面通途路到底,桥下入口。公交:33路和156路到马车桥站下,301路玉佛寺站下。地铁:1号线高桥西站下。免费汽车接送(需提前预约) 电话 0574-62915168 13957891168 18968376365